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 Conform prevederilor Dispoziţiei Preşedintelui Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud nr. 
22 din 11 martie 2009, consilierii judeţeni au fost convocaţi la şedinţa ordinară a Consiliului 
Judeţean Bistriţa-Nãsãud din data de 13 martie 2009 în scris, prin invitaţie, telefonic şi prin 
mass media. 

Din partea aparatului de specialitate participă: Ana Jurje – şef serviciu; Aurelia Vultur – 
consilier; Tiniş Viorel – director economic; Vereş Paul – consilier; Turcu Grigore-Ioan şi 
Balazsy Titieni Geea Rossana – consilieri ai preşedintelui.  

În calitate de invitaţi participă: Florean Ovidiu – director Direcţia Judeţeană de Pază 
Bistriţa-Năsăud. 

Reprezentanţi ai mass-mediei: Raluca Nechiti, Camelia Moldovan şi Ciprian Şoim – 
“Bistriţeanul”; Bartha Iulia, Olariu Cristina şi Rus Ionuţ – “AS TV”;  Geta Sîngeorzan – “TV 
Bistriţa”; Vlad Ciocan – “Realitatea”; Ionela Sas – “Adevărul de Seară”; Mureşan Liana – 
“Gazeta de Bistriţa”; Bulz Carmen – “Răsunetul”; Alin Cordoş – “Mesagerul”; Tina Ţucui – 
“Ager Press”; Hriţuleac Delia - “Gazeta de Bistriţa”; Cristian Silaşi – “City News”; Marius 
Chiuzan – jurnalist independent. 

* 
 
Secretarul judeţului, domnul Iosif Redl, anunţă prezenţa a 17 consilieri judeţeni şi a 

domnului preşedinte Liviu-Mihai Rusu.  
Lipsesc motivat, urmare demisiei, următorii consilieri judeţeni: Andreica Ioan, Florian 

Cristian-Daniel, Pană Adriana-Doina şi Stan-Iuga Nicolae. 
Lipsesc nemotivat următorii consilieri judeţeni: Coc Dorel-Alexandru - PNL, Marinescu 

Gheorghe - PSD, Moldovan Vasile-Adrian - PSD, Mureşan Mihail - PSD, Pop I. Gheorghe - 
PSD, Popescu Grigore-Dorin - PNL, Pugna Alexandru - PSD, Suciu Vasile-Daniel - PSD, 
Szanto Arpad - PSD. 
 

* 
 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Până la începerea şedinţei veţi primi fiecare dintre consilieri câte o anexă, pe care am 

rugămintea ca fiecare dintre dv. să o studiaţi. 
Pentru că este o şedinţă extraordinară, am rugămintea să consultaţi fiecare dintre dv. 

anexa în linişte şi nu mai comentaţi peste masă. Vă rog. 
Înainte de începerea şedinţei, vă rog domnule secretar să verificaţi dacă există 

cvorumul necesar pentru începerea şedinţei.  
Iosif Redl: - secretarul judeţului – 
Este întrunit cvorumul. Sunt 17 consilieri în funcţie. Se poate ţine şedinţa. 
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Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Mulţumesc domnule secretar. 
O dată cu confirmarea cvorumului necesar începerii şedinţei din data de astăzi, declar 

deschisă şedinţa extraordinară din data de 13 martie 2009, cu un singur punct la ordinea de 
zi: 

Proiect de Hotărâre privind repartizarea pe unităţi administrativ-teritoriale a 
sumelor defalcate din unele venituri ale bugetului de stat pe 2009. 

 
În faţa dv. există anexa. Sunt toate unităţile administrativ-teritoriale ale judeţului. Noi 

pentru această şedinţă trebuie să împărţim ceea ce reprezintă sume defalcate din TVA şi cote 
din impozit pe venit – 20%, pentru că diferenţa au repartizat-o, aşa cum spune legea clar, 
Direcţia Finanţelor Publice Teritoriale. 

Dacă referitor la anexa care aţi primit-o aveţi de făcut observaţii. 
Da domnule preşedinte al Comisiei economice, vă rog. 
Anton Vlad: - consilier – 
Domnule preşedinte. Am o propunere, un amendament referitor la comuna Prundu 

Bârgăului care are câteva obiective de interes regional, respectiv are Staţia SMURD în 
construcţie, are un spital în care din toată zona Văii Bârgăului se adună acolo oameni 
învârstă şi are şi liceul. Şi costurile cu aceste obiective de interes zonal sunt în mare măsură 
acoperite doar de comuna Prundu Bârgăului şi în sensul ăsta supun atenţiei dv. 
suplimentarea propunerii de aici de la 20 la 200 mii lei. 

Sabin Ilieşi: - consilier – 
Şi de unde să dăm? 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Numai puţin, eu conduc şedinţa. Eu am rugămintea să-mi spuneţi de unde operăm. 

Este pertinentă observaţia dv. şi oportună, dar să-mi spuneţi şi de unde vă gândiţi dv. să 
operăm. 

Anton Vlad: - consilier – 
Mă gândesc că dv. sunteţi în măsură să ne daţi o soluţie. Dacă nu, găsim pe moment, 

dacă dv. nu ne puteţi sugera. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Vreau propunerea dv. ca să fie observaţia completă. 
Anton Vlad: - consilier – 
M-am consultat cu colegii şi am putea să luăm câte 10 mii de lei de poziţie, adică şi de 

la “sume defalcate din TVA” şi de la “cote din impozitul pe venit” (în total 20 de mii) de la un 
număr de 9 comunităţi. 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Dacă vreţi să le şi enumeraţi. 
Ioan Deneş: - consilier – 
Urmeniş, Tiha Bârgăului, Spermezeu, Silivaşu de Câmpie, Poiana Ilvei, Miceşti, 

Mărişelu, Livezile şi Romuli. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Vă rog observaţia să o treceţi în procesul-verbal.  
Deci, care e suma care doriţi s-o luăm? 
Anton Vlad: - consilier – 
Luăm de la fiecare câte 20 mii lei, iar cu celelalte 20 mii lei sunt 200 mii lei în total. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Şi alimentăm poziţia de la Prundu Bârgăului da? 
Anton Vlad: - consilier – 
Da, poziţia nr. 36. 
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Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Da, sunt 9 comune. Şi Romuli, vă rog să consemnaţi. 
Deci, acesta este amendamentul pe care preşedintele Comisiei economice îl propune. 
Consult plenul Consiliului Judeţean şi propun să fie de acord cu amendamentul propus 

de domnul preşedinte. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? 
Vă rog să număraţi voturile. 
Iosif Redl: - secretarul judeţului – 
18 voturi “pentru”. 
 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Mulţumesc. Prin urmare, amendamentul propus de dv. a trecut. 
Alte observaţii dacă domniile dv. le au de făcut.  
Înţeleg că nu sunt. Prin urmare, supun votului dv. proiectul de hotărâre cu 

amendamentul respectiv făcut de domnul preşedinte al Comisiei economice. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? 
Vă rog să număraţi. 
Iosif Redl: - secretarul judeţului – 
18 voturi “pentru”. 
 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Vă mulţumesc. Vă rog să consemnaţi. A trecut, deci proiectul de hotărâre este 

hotărâre, prin urmare, el îşi va urma efectul. În teritoriul va ajunge hotărârea, prin urmare 
bugetul judeţului s-a deblocat. 

Consider închisă şedinţa de astăzi. 
 
Vă mulţumesc. 
 
 

 
 
 

     P R E Ş E D I N T E,    SECRETARUL JUDEŢULUI, 
      Liviu-Mihai Rusu         Iosif Redl 
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